
Geachte leden van de gemeenteraad Dalfsen 

Ond: AZC 

Ik maak graag van de gelegenheid gebruik om mijn ongenoegen uit te spreken 

over de gang van zaken rond de totstandkoming van het ACZ.                                                                                            

Overzicht tot nu toe.                                                                                                                                  

Volkomen onverwacht zijn wij als  inwoners vorige week geconfronteerd met 

de locatiekeuze Engellandweg. Onder druk van het COA moet er nu met grote 

urgentie een AZC gerealiseerd worden, voor de zomer operationeel!!.   Een 

aantal fundamentele stappen in het proces worden zonder blikken of blozen 

overgeslagen. Dit is overrompeling van de inwoners met supersnelle 

besluitvorming. Voordat iedereen beseft wat er aan de hand is, is de race al 

gelopen. Als het gaat om woningen voor onze jonge woningzoekenden dan 

gaat het hele proces met de snelheid van een slak. Denkt u daar nog eens heel 

goed over na!!! En zo ga je niet met je inwoners om!! 

Er is nooit aan de inwoners gevraagd of een AZC gewenst is in onze gemeente, 

over de locatiekeuze hebben we ons nooit kunnen uitspreken, ook niet over 1 

grote of meerdere kleine locaties verspreid over de 3 kernen (beter voor de 

integratie).  

Discussie hierover in de raad heeft  nooit plaatsgevonden.  

Vorig jaar mei ’24!  heb ik bij de inspraak ronde over locatiecriteria 

aangegeven: neem in de afweging mee de impact van zoveel opvangplekken op 

de woningmarkt/wachttijd van onze jongeren/ouderen op een sociale 

huurwoning. Die zal langer worden. Wat zijn de effecten voor het onderwijs, 

zorg, veiligheid, voorzieningen?  En hoe gaat het straks met de doorstroming 

van statushouders vanuit de AZC naar reguliere woningen in de woonwijk. U 

laat de statushouders vast niet jaren in het AZC zitten. De gemiddelde wachttijd 

voor een woning voor onze jonge en oudere woningzoekenden is ca 7 tot 10 

jaar. Denkt u hier ook is goed over na. 

Ik heb vorig jaar  aangegeven, doe de procedure, zoals  bij een woonwijk met 

een wijziging vh Omgevingsplan  (met inspraak , zienswijze, beroep bij de 

rechter). En doe dit niet met een snelle vergunningprocedure, waarbij uw raad 

en inwoners buiten spel worden gezet.  



En het gebeurt toch.                                                                                                                                          

Waar we bang voor waren , gebeurt toch.De inspraakronde is een farce 

gebleken.  Er zal voor het AZC een zgn. Bopa procedure worden gevolgd,  een 

buitenplanse omgevingsplanactiviteit,  waarbij het initiatief niet bij uw raad ligt, 

maar bij het COA. Uw raad zal, als u geen bindend advies bedingt, in de 

procedure volkomen buiten spel staan. 

Oproep.                                                                                                                                                                      

Ik roep u op het initiatief terug te pakken en alsnog samen met de inwoners 

een discussie te voeren over de locatiekeuze en de te volgen procedure. U 

bent de baas in deze gemeente, gekozen door de inwoners, en niet het COA. 

Bij het volgen vd BOPA procedure staat u als raad (en dus ook de inwoners)   

v olledig buiten spel. Laat dit niet gebeuren!!!.  

Tot slot .                                                                                                                                                                    

En tot slot, bezint eer ge begint, als een AZC er eenmaal is, kom je er bijna niet 

meer af. Die 7 of  10 jaar waar over gesproken, dat is misleiding. De termijn kan 

straks zomaar verlengd worden, zie art. 4, lid 6 vd bestuursovereenkomst. En 

kijk naar Budel, gemeente Cranendonck,  waar nu tegen de wil vd raad de 

tijdsduur gewoon verlengd wordt tot 2039. Ook over de bewoners van het AZC 

heeft u niets te vertellen, de instroom wordt bepaald door het COA. 

Huisvesting van 207 alleenstaande minderjarigen kan zomaar gebeuren. Ook 

hier heeft  u als raad niets  over te zeggen.   

En laat u ook niet onder druk zetten door uitlatingen dat er een aanwijzing 

komt vd Minister als u niet tijdig meewerkt.  De Spreidingswet is een 

“dode”wet en zal echt niet ingezet gaan worden door mw. Faber. 

Tot zover. 

 Met vriendelijke groet, Elly en Aad van Maurik 

    

 

 

 


